
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline,  

konaného dňa 30. júna 2023 

 
Prítomní poslanci: Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 

Ospravedlnení:      Miroslav Baláž, Michal Forgáč 

Ostatní prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

 

  Zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 17:00 hod. otvoril starosta obce Daniel Pokrievka, ktorý prítomných 

privítal a konštatoval, že je prítomných 5 poslancov zo 7 a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

K bodu 2 

  Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Pavel Holbus, za členov Ing. Dušan Strapoň 

a Radoslav Králik. Za overovateľov zápisnice starosta určil: Dušana Ilavská a Bohuslav Oravec, za 

zapisovateľku Ing. Zuzanu Fleischhackerovú.  

  Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline  

1.berie na vedomie  

a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Dušana Ilavská, Bohuslav Oravec 

b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Zuzana Fleischhackerová 

2. volí 

 návrhovú komisiu v zložení: Pavel Holbus – predseda, Ing. Dušan Strapoň, Radoslav Králik - členovia 

  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 
 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

 

K bodu 3 

  Starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu. 

  Predseda návrhovej komisie  predniesol návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

schvaľuje 

program rokovania nasledovne: 
1. Otvorenie. 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice. 

3. Schválenie programu rokovania. 

4. Kontrola  plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov z predchádzajúceho 

rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.  

5. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2022. 

6. Záverečný účet obce za rok 2022. 

7. Plán kontrolnej činnosti HKO na 2. polrok 2023. 

8. Odkúpenie pozemkov. 

9. VZN o číslovaní stavieb a názvoch ulíc. 

10. Zmena rozpočtu. 

11. Oprava cesty do Račkovej doliny. 

12. Komisie OZ. 

13. Rôzne.  

14. Diskusia. 

15. Záver. 

  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 
 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

 

K bodu 4 

  Starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ neboli uznesením schválené žiadne úlohy. 

  Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

berie na vedomie 

kontrolu  plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ   

  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 



 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

 

K bodu 5 

Hlavný kontrolór obce Ing. Ľudovít Budzák: Pri spracovaní odborného stanoviska a posudzovaní predloženého 

návrhu záverečného účtu obce som prihliadal na zákonnosť a metodickú správnosť predloženého návrhu 

Záverečného účtu. Záverečný účet spolu s príloha mi za účtovné obdobie od 1.1.2022 do 31.12.2022 je 

štruktúrovanou správou o finančnom plnení rozpočtu Obce Pribylina, ako súhrnná informácia o skutočnom, 

účtovnom stave rozpočtu, nakladaní a dodržiavaní základných princípov korektného účtovníctva, všeobecného 

súladu a nakladania s finančnými prostriedkami Obce Pribylina. Návrh Záverečného účtu Obce Pribylina za rok 

2022 je predložený na rokovanie obecného zastupiteľstva v zákonom stanovenej lehote, t.j. do 30. júna 

rozpočtovaného roka. Návrh bol verejne sprístupnený na úradnej tabuli obce dňa 13.6.2023 v zákonom 

stanovenej lehote 15 dní, aby sa k nemu mohli vyjadriť občania obce. Konštatujem, že Návrh záverečného účtu 

Obce Pribylina za rok 2022 je spracovaný v súlade s príslušným ustanovením § 16 zákona č. 583/2004 Z.z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov, obsahuje všetky predpísané náležitosti podľa § 16 ods. 5 citovaného zákona. S prihliadnutím na 

uvádzané skutočnosti a dosiahnutý prebytok rozpočtového hospodárenia za rok 2022 vo výške 44 626,35 € 

odporúčam Obecnému zastupiteľstvu v Pribyline predložený Záverečný účet Obce Pribylina za rok 2022 

schváliť bez výhrad. 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

berie na vedomie 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2022 

  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 
 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

 

K bodu 6 

Starosta obce: Návrh záverečného účtu obce Pribylina za rok 2022 bol zverejnený od 13.6.2023 na úradnej 

tabuli a webstránke obce. Neboli podané žiadne pripomienky k zverejnenému návrhu. 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

schvaľuje 

Záverečný účet obce za rok 2022 a celoročné hospodárenie bez výhrad 

  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 
 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

 

K bodu 7   

Hlavný kontrolór obce Ing. Ľudovít Budzák: V zmysle § 18f ods. 1 písm. b) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov hlavný kontrolór obce predkladá 

Obecnému zastupiteľstvu v Pribyline návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2023 

nasledovne:  

1. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Pribyline za 1. polrok 2023 

2. Kontrola rozpočtového hospodárenia obce pri čerpaní finančných prostriedkov v hotovosti so zameraním na 

dodržiavanie Zásad rozpočtového hospodárenia obce. Inventarizácia pokladne podľa zákona č. 431/2002 Z. z. o 

účtovníctve. 

3.Kontrola zameraná na správnosť, úplnosť a preukázateľnosť účtovných dokladov a hospodárenie v rozpočtovej 

organizácií Obce Pribylina Základná škola s materskou školou. 

Ďalej budem vykonávať kontroly na základe uznesení obecného zastupiteľstva, podnetu starostu, ak vec neznesie 

odklad a z vlastného podnetu na základe vlastné ho uváženia a poznatkov, o ktorých sa hlavný kontrolór obce 

dozvedel pri výkone svojej činnosti, a tiež budem vydávať stanoviská a vykonávať iné činnosti. 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

schvaľuje 



Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina na 2. polrok 2023. 

  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 
 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

 

K bodu 8 

Starosta obce: Boli nám doručené tri žiadosti o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce, podklady boli 

poslancom doručené spolu s ostatnými materiálmi k zasadnutiu OZ. Prvým žiadateľom je Daniel Vujčik, ktorý 

požiadal o odkúpenie 19m2 pozemku za účelom zarovnania hranice jeho pozemku v línii so susednými plotmi 

na Tatranskej ulici. 

Ing. Dušan Strapoň: Navrhujem, aby sme si vopred dohodli pravidlá, kedy budeme predaj schvaľovať a kedy 

nie. 

Dušana Ilavská: Každá žiadosť je iná a preto musíme každú posudzovať osobitne, zvážiť pritom všetky ostatné 

okolnosti.  

Starosta obce: Obecná rada odporučila schváliť zámer predaja p. Vujčikovi, samotný predaj sa bude schvaľovať 

na ďalšom zasadnutí OZ, dovtedy nám žiadateľ predloží znalecký posudok. Predajnú cenu potom určí OZ 

v uznesení. 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

1. schvaľuje 

Spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce v zmysle 9a) ods. 8 písm. e) zákona 

č.138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a podľa Zásad hospodárenia s majetkom obce z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa, o ktorom OZ rozhoduje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

Predmetom predaja je časť pozemku v k.ú. Pribylina parc. č. KNC 11054/2, druh ostatná plocha, 

konkrétne časť pozemku o výmere 19 m² odčlenená z parc.č. KNC 11054/2 geometrickým plánom pod 

novým parc. č. KNC 11054/18. Dôvodom osobitného zreteľa je zarovnanie predného okraja pozemkov 

žiadateľa v línii so susednými pozemkami. Ide teda o prípad majetkovoprávneho vysporiadania 

niekoľkých m² pozemku, ktorý je účelný len pre konkrétneho záujemcu a preto nemá zmysel vykonávať 

prevod uvedeného majetku obce dražbou alebo obchodnou verejnou súťažou. 

Vzhľadom na vyššie uvedené skutočnosti využitia predmetných nehnuteľností jedná sa o prípad 

hodný osobitného zreteľa. 

2.  schvaľuje 

Zámer predaja nehnuteľnosti v katastrálnom území Pribylina parc. č. KNC 11054/18 o výmere 19 

m², druh zastavaná plocha, podľa Geometrického plánu č. 35162431-66/2023 zo dňa 26.04.2023, ktorý 

vyhotovil Jaroslav Duriš, geodetické a kartografické práce, Matúškova 556 Liptovský Hrádok, a ktorý 

bol overený dňa 09.05.2023 pod číslom G1-438/2023, do vlastníctva Daniel Vujčik, Kamenná baňa 

1858/48, Kežmarok. 

Ide o prevod pozemku v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a skutočnosti uvedené  v bode 1. tohto uznesenia sú prípadom hodným osobitného 

zreteľa.  

     Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5 
 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

 

Starosta obce: Ďalším žiadateľom je Alena Uličná, ktorá opätovne žiada o odkúpenie pozemku v blízkosti 

križovatky Hlavnej ulice s Obecnou ulicou pri RD č. 154. Jej predchádzajúca žiadosť z roku 2015 nebola 

schválená z dôvodu bezpečnosti v križovatke. Žiadosť p. Uličnej prejednala obecná rada a predaj pozemku 

odporúča neschváliť, nakoľko dôvody ohrozenia bezpečnosti v križovatke pretrvávajú – výstavbou plota by sa 

ešte viac zhoršila jej prehľadnosť. V zimných mesiacoch obec predmetný pozemok využíva na ukladanie 

odhrnutého snehu z križovatky. 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

1. berie na vedomie 

žiadosť Aleny Uličnej o odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve obce č. KNC 317/1, k.ú. Pribylina, 

2. neschvaľuje 

predaj časti pozemku č. KNC 317/1, k.ú. Pribylina do vlastníctva žiadateľky. 
  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 

 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 



Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

 

Starosta obce: Tretím žiadateľom sú Ing. Janka Hurajtová a Mgr. Pavol Hurajt, žiadajú o odkúpenie 50m2 

pozemku v predzáhradke pri RD č. 301 na Družstevnej ulici z dôvodu zosúladenia skutkového a právneho stavu. 

Obecná rada predaj odporúča schváliť. 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

1. schvaľuje 

Spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce v zmysle 9a) ods. 8 písm. e) zákona 

č.138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a podľa Zásad hospodárenia s majetkom obce z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa, o ktorom OZ rozhoduje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

Predmetom predaja je časť pozemku v k.ú. Pribylina parc. č. KNC 11022/502, druh ostatná plocha, 

konkrétne jeho časť o výmere 51 m² odčlenená z parc.č. KNC 11022/502 geometrickým plánom pod 

novými parc. č. KNC 11022/3 o výmere 1 m²  a KNC 11022/4 o výmere 50 m². Dôvodom osobitného 

zreteľa je zosúladenie skutkového a právneho stavu. Ide teda o prípad majetkovoprávneho 

vysporiadania niekoľkých m² pozemku v predzáhradke, ktorý je účelný len pre konkrétneho záujemcu a 

preto nemá zmysel vykonávať prevod uvedeného majetku obce dražbou alebo obchodnou verejnou 

súťažou. 

Vzhľadom na vyššie uvedené skutočnosti využitia predmetných nehnuteľností jedná sa o prípad 

hodný osobitného zreteľa. 

2. schvaľuje  

Zámer predaja nehnuteľnosti v katastrálnom území Pribylina parc. č. KNC 11022/3 o výmere 1 m²  

a KNC 11022/4 o výmere 50 m². druh ostatná plocha, podľa Geometrického plánu č. 45718946-

26/2022 zo dňa 09.08.2022, ktorý vyhotovil Geodetické práce-Vrlík s.r.o., Prekážka 726/25, Liptovský 

Hrádok, a ktorý bol overený dňa 17.08.2022 pod číslom G1-917/2022, do vlastníctva Mgr. Pavol 

Hurajt, Štefánikova 552/25 Štrba a Ing. Janka Hurajtová, Družstevná ulica 301/21 Pribylina. 

Ide o prevod pozemku v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov a skutočnosti uvedené  v bode 1. tohto uznesenia sú prípadom hodným osobitného 

zreteľa.  

   Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5 
 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

 

K bodu 9 

Starosta obce: V lokalite Tri vody je vo výstavbe nová ulica, ktorú nemáme pomenovanú, ide o prvú ulicu zhora. 

Nakoľko majú ostatné ulice mená podľa stromov, navrhujeme názov Brezová ulica. Novú ulicu zároveň treba 

doplniť aj do VZN o číslovaní stavieb a označovaní ulíc, návrh VZN bol zverejnený v súlade s predpismi min. 

15 dní pred konaním OZ, pripomienky neboli vznesené. 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

1. schvaľuje 

Názov novej ulice v lokalite Tri vody: Brezová ulica, 

2. schvaľuje 

VZN č. 1/2023 o číslovaní stavieb a názvoch ulíc. 

  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 
 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

 

K bodu 10 

Starosta obce: Navrhovaná zmena rozpočtu predstavuje presuny medzi jednotlivými položkami rozpočtu 

v súlade s predpismi.  

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

   schvaľuje 

Zmenu rozpočtu obce č. 2/2023 v zmysle prílohy ktorá je súčasťou tohto uznesenia. 

  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 



 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

 

K bodu 11 

Starosta obce: Chcem Vás informovať, že sa uskutočnili dve pracovné stretnutia s cieľom vyriešiť katastrofálny 

stav povrchu cesty do Račkovej doliny, za účasti správcu cesty Správa TANAPu, obcí Pribylina a Jamník, 3 

urbárskych spoločenstiev ktoré v doline hospodária a podnikateľov, ktorí prevádzkujú v Račkovej doline 

zariadenia cestovného ruchu. Riešenie spočíva v 2 krokoch: v prvom rade sa musí urobiť nevyhnutná oprava 

výtlkov, pretože cesta miestami prestáva byť zjazdná. Na túto opravu sa všetci zúčastnení poskladáme, 

predpokladané náklady by mali byť približne 10.000 EUR, obec Pribylina poskytne 10%. Oprava sa vykoná 

akonáhle prebehne výberové konanie. Súbežne s tým chystáme celkovú rekonštrukciu cesty v úseku od spodnej 

križovatky po Hotel Mier. Pripravíme projektovú dokumentáciu a budeme čakať na výzvu. Pôjde o veľký 

projekt, ktorý sa inak ako z fondov financovať nedá.  

Pavel Holbus: V roku 2011 naša obec získala prostriedky v rámci projektu cezhraničnej spolupráce, v úseku 

cesty od dolnej križovatky po most cez Račkov potok sa mal spevniť podklad, rozšíriť o pruh pre cyklistov 

a natiahnuť nový asfalt, nakoľko však padla vláda projekt sa nakoniec nerealizoval. 

Starosta obce: Áno, druhý pokus bol v roku 2017, PSBU Pribylina sa uchádzalo o príspevok z PPA, tiež 

neúspešne. Teraz však potrebujeme schváliť príspevok na nevyhnutnú opravu výtlkov, realizácia by mala byť 

čoskoro. 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

schvaľuje 

Poskytnutie finančného príspevku na nevyhnutné opravy komunikácie do Račkovej doliny vo výške 10% 

celkových nákladov, maximálne do výšky 2000 EUR. 

  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 
 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

 

K bodu 12 

 

Starosta obce: 4.5.2023 podal Milan Bobrík podal žiadosť o ukončenie členstva v stavebnej komisii, a na návrh 

predsedu dopĺňame členov novej komisie pre riešenie záležitostí MKK: Ing. Ján Vrbičan, Michaela Hátašová, 

Milan Pačan, Branislav Pačan a Filip Benko.   

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

1. berie na vedomie 

vzdanie sa Milana Bobríka členstva v Komisii životného prostredia a územného plánovania 

2. odvoláva 

Milana Bobríka z funkcie člena Komisie životného prostredia a územného plánovania 
      Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 

 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

volí 

Ing. Jána Vrbičana za člena Komisie pre riešenie záležitostí MRK. 
  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 

 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

volí 

Michaelu Hátašovú za člena Komisie pre riešenie záležitostí MRK. 



  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 
 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

volí 

Milana Pačana za člena Komisie pre riešenie záležitostí MRK. 
  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 

 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

volí 

Branislava Pačana za člena Komisie pre riešenie záležitostí MRK. 
  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 

 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

volí 

Filipa Benku za člena Komisie pre riešenie záležitostí MRK. 
  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 

 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

 

K bodu 13 

Starosta obce: Na zasadnutí OZ v marci sme prejednávali žiadosť Miloša Kováča o povolenie uloženia 

kanalizačnej prípojky na pozemku vo vlastníctve obce, predsedníčka stavebnej komisie bola poverená 

vypracovať do nasledujúceho OZ stanovisko. 

Dušana Ilavská: Dňa 5.5.2023 sme boli na miestnej obhliadke a so žiadateľom sme si prešli lokalitu a preverili 

možnosti pripojenia na VK. Počas obhliadky sme však na na pozemku žiadateľa videli postavené aj iné stavby 

okrem povolenej drobnej stavby garáže, ktorú plánuje žiadateľ pripojiť na VK. Preto navrhujeme, aby obec 

vyzvala žiadateľa, aby predložil stavebné povolenie na zrealizovanú výstavbu. 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribylina 

1. berie na vedomie 

Stanovisko Komisie životného prostredia a územného plánovania k žiadosti Miloša Kováča o súhlas obce 

s vybudovaním kanalizačnej prípojky na parcele KNC 4520/5 

2. poveruje 

Starostu obce vyzvať žiadateľa, aby predložil obci stavebné povolenie na výstavbu ďalších stavieb, ktoré 

členovia komisie videli počas miestnej obhliadky na pozemku žiadateľa v blízkosti povolenej drobnej stavby 

garáže na parcele KNC 4518/2. Správu o výsledku podá starosta obecnému zastupiteľstvu na najbližšom 

zasadnutí OZ. 

  Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3 
 Poslanci: Počet: 

Za:  Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Radoslav Králik, Bohuslav Oravec, Ing. Dušan Strapoň 5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 
 Výsledok hlasovania: Návrh bol  prijatý  

 

Pavel Holbus: Z osobných dôvodov sa vzdávam členstva v komisii pre riešenie záležitostí MRK. 

Hlavný kontrolór obce Ing. Ľudovít Budzák: Nakoľko je bod 12 už uzavretý, navrhujem odvolanie z funkcie na 

nasledujúce OZ. 

 



K bodu 13 

Pavel Holbus: Dostal sa mi do rúk list z Úradu vlády SR, v ktorom nás upozorňujú na skutočnosť, že vzhľadom 

na to že obec Pribylina je zaradená v zozname obcí, v ktorých je najmenej 15% občanov národnostnej menšiny, 

má obec povinnosti v súlade so zákonom č. 184/1999 Z.z. o používaní jazykov národnostných menšín. 

Nesúhlasím s tým, aby sa na obecnom úrade komunikovalo v rómskom jazyku, ani  aby sa vydávali dokumenty, 

tlačivá a informácie v rómskom jazyku a aby sme mali informačné tabule v rómskom jazyku. Naši rómovia nie 

sú zvyknutí na písomnú formu ich jazyka, všetci po slovensky veľmi dobre rozumejú. Je to proti zdravému 

rozumu. 

Radoslav Králik: V tomto liste píšu, že zaradenie do zoznamu sa robí na základe výsledkov dvoch sčítaní ľudu. 

V roku 2011 sa k rómskej menšine hlásilo 270 občanov čo bolo 19%, v poslednom sčítaní v roku 2021 sa 

k rómskej národnosti hlásili len 4 občania, ostatní rómovia uviedli ako 1. národnosť slovenskú a ako 2. 

národnosť rómsku. Tiež nevidím dôvod, prečo by sme mali v úradnom styku za týchto okolností používať jazyk 

menšiny. 

Mgr. Iveta Oravcová: Rómska národnosť dodnes nemá kodifikovaný spisovný jazyk, rómovia sa nevedia medzi 

sebou dohodnúť ktoré nárečie sa vyberie ako spisovné. Nech nám úrad vlády dá informáciu kto a kedy jazyk 

kodifikoval. 

 

Radoslav Králik: OZ Medovníkový domček podalo na obec žiadosť o príspevok na výstavbu Skate-parku za 

požiarnou zbrojniciu. Príspevok doteraz nedostali. V akom je to štádiu? 

Starosta obce: Žiadosť bola podaná v jeseni 2022 pred komunálnymi voľbami, stará finančná komisia ju už 

nestihla prejednať. Nová finančná komisia bola zostavená až po voľbách, ale to už bolo neskoro na to aby sa 

výdavok dostal do rozpočtu na rok 2022. Teraz môžeme výdavok zahrnúť až do rozpočtu na budúci rok. 

Nakoľko sa nejedná o investíciu do majetku obce, musíme dodržiavať pravidlá pre poskytovanie príspevkov 

a dotácií z rozpočtu obce. 

 

Ing. Dušan Strapoň: Podarilo sa oživiť futbalovú tradíciu v obci?  

Starosta obce: Zatiaľ máme len požiadavku na poskytnutie multifunkčného ihriska pre chlapcov, budú trénovať 

pod vedením Juraja Požgaia. Samozrejme ihrisko je im k dispozícii, slúži všetkým občanom obce. 

Ing. Dušan Strapoň: Komu vlastne patrí multifunkčné ihrisko a hokejové ihrisko – škole alebo obci? 

Mgr. Iveta Oravcová: Multifunkčné ihrisko patrí obci, škola ho hojne využíva. Pokiaľ ide o hokejové ihrisko, 

škole nepatrí. Zarástlo burinou, využívať sa nedá, je nám len na oštaru.  

Ing. Dušan Strapoň: Treba zvážiť, čo s tým urobíme. 

Starosta obce: Na hokejové ihrisko máme projekt a platné stavebné povolenie z roku 2015, ktoré dala obec 

vypracovať na základe požiadavky poslancov. K realizácii projektu nedošlo, zdá sa že záujem vyhasol. 

 

Mgr. Iveta Oravcová: Dnes nám skončil školský rok, chcem vás v krátkosti informovať o výsledkoch. Oproti 

minulému roku sme sa zlepšili, neprospela len 1 žiačka, máme 8 vyznamenaných žiakov a 9 prospelo veľmi 

dobre. Problémom bola dochádzka žiakov, rodičia môžu dieťa ospravedlniť na 5 dní aj bez potvrdenia lekára, 

často sa to využíva, narúša nám to vyučovací proces. Od septembra budeme s pánom starostom preverovať, či je 

neúčasť opodstatnená. 

 

Milan Čabaj: Prišiel som poprosiť o revitalizáciu Podbanského, po 35 rokoch si to zaslúžime. Mám nápady 

a návrhy, čo by bolo treba urobiť. 

Starosta obce: Príďte za mnou do kancelárie niekedy, preberieme to. 

 

Pavel Holbus: Podal návrh na ukončenie diskusie. 

 

 

 

        Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 19:00 hod. 

 

 

 

 

Zapísala:    Overovatelia:    Starosta obce: 

 

Ing. Zuzana Fleischhackerová  Dušana Ilavská    Daniel Pokrievka  

     Bohuslav Oravec 

 

 

 


